





























# EKO KALENDAR *Adven* 2020

HARAPAN  DAMAI  SUKACITA  KASIH

 Tandakan sekiranya tugas anda telah selesai

AHAD	ISNIN	SELASA	RABU	KHAMIS	JUMAAT	SABTU
<p><b>29 NOVEMBER</b></p> <p>Perhatikan bagaimana tema Adven iaitu 'Penantian' dilihat dari sudut alam sekitar. (LS 71)</p> 	<p><b>30 NOVEMBER</b></p> <p>Ingat akan pelukan hangat ibu anda? Bandingkan dengan pelukan alam di sekeliling anda. (LS 1)</p> 	<p><b>1 DISEMBER</b></p> <p>Berjalan kaki sambil menikmati alam semula jadi. Rancanglah aktiviti berjalan selalu sebagai aktiviti harian. (LS 20)</p> 	<p><b>2 DISEMBER</b></p> <p>Renungkan "penguasaan terhadap alam semesta berbanding dengan pengawasan yang bertanggungjawab" dalam konteks anda. (LS 116)</p> 	<p><b>3 DISEMBER</b></p> <p>Berbincang dengan rakan cara untuk melindungi dan memperbaiki kawasan umum di lokaliti anda. (LS 151)</p> 	<p><b>4 DISEMBER</b></p> <p>Berbincang dengan golongan tua mengenai kegunaan tanaman ubat-ubatan tempatan dan herba. (LS 34)</p> 	<p><b>5 DISEMBER</b></p> <p>Menyenaraikan kepelbagaian nama-nama tumbuhan dan binatang yang terdapat di sekeliling anda. (LS 42)</p> 
<p><b>6 DISEMBER</b></p> <p>Ketahui badan NGO tempatan yang bekerja untuk bumi. Bersyukur kepada Tuhan untuk mereka. (LS 58)</p> 	<p><b>7 DISEMBER</b></p> <p>Apa yang membuatkan masyarakat manusia, alam sekitar dan golongan miskin menderita? Berdoalah untuk kesembuhan dan lakukan tindakan sewajarnya. (LS 19)</p> 	<p><b>8 DISEMBER</b></p> <p>Luangkan masa bersama dengan alam semula jadi dan pelajari misteri tentangnya. (LS 68)</p> 	<p><b>9 DISEMBER</b></p> <p>Menikmati makanan tradisional dan mendengar cerita tentang menanam tanaman makanan tradisional. (LS 227)</p> 	<p><b>10 DISEMBER</b></p> <p>Mengesan kegunaan alam semula jadi dalam amalan budaya kita. Berbual dengan golongan tua mengenai kepentingannya. (LS 143)</p> 	<p><b>11 DISEMBER</b></p> <p>Memeriksa kemusnahan ekologi di sekitar anda. Apa tindakan yang perlu dilakukan? (LS 8)</p> 	<p><b>12 DISEMBER</b></p> <p>Menganjurkan renungan antara agama mengenai cara untuk menjaga rumah sejagat kita. (LS 14)</p> 
<p><b>13 DISEMBER</b></p> <p>Pujilah Tuhan Pencipta bagi matahari, bulan dan segala ciptaan-Nya. (LS 87)</p> 	<p><b>14 DISEMBER</b></p> <p>Mengagumi bentuk, corak dan warna daun yang berbeza. (LS 85)</p> 	<p><b>15 DISEMBER</b></p> <p>Beri sokongan kepada kempen alam sekitar tempatan. (LS 179)</p> 	<p><b>16 DISEMBER</b></p> <p>Renungkan bagaimana teknologi saling berkaitan dengan bumi. Berikan peralatan elektronik yang tidak lagi anda gunakan. (LS 102)</p> 	<p><b>17 DISEMBER</b></p> <p>Bekerjasama dengan NGO tempatan untuk mengurangkan dan mengitar semula plastik serta bahan buangan yang lain. (LS 58)</p> 	<p><b>18 DISEMBER</b></p> <p>Bermurah hati dengan membolehkan pekerja domestik anda menyambut perayaan Natal dengan baik. (LS 149)</p> 	<p><b>19 DISEMBER</b></p> <p>Pelajari mengenai komitmen negara anda dalam melindungi planet kita. (LS 177)</p> 
<p><b>20 DISEMBER</b></p> <p>Sediakan palungan keluarga dan perhatikan bagaimana ianya berkaitan dengan alam semula jadi. (LS 98)</p> 	<p><b>21 DISEMBER</b></p> <p>Bersyukur kepada Tuhan atas reka cipta yang telah memperbaiki kualiti hidup manusia. (LS 103)</p> 	<p><b>22 DISEMBER</b></p> <p>Mengenal pasti amalan mesra alam di rumah anda. Apa lagi yang boleh anda lakukan? (LS 211)</p> 	<p><b>23 DISEMBER</b></p> <p>Merangka pelan eko anda bagi tahun akan datang. (LS 222)</p> 	<p><b>24 DISEMBER</b></p> <p>Menikmati nyanyian korus burung-burung saat mereka menyanyikan lagu-lagu Natal! (LS 97)</p> 	<p><b>25 DISEMBER</b></p> <p>Bersukacitalah bahawa Yesus telah datang ke bumi kita yang indah ini! (LS 238)</p> 	<p>Setiasaha: FABC-office of Human Development/ Climate Change Desk, St.Pius College, Aarey Road, Goreaon (E) Mumbai - 400063.</p> <p>Untuk sebarang maklum balas, sila emel kepada kami di <a href="mailto:ccdfabc@gmail.com">ccdfabc@gmail.com</a></p>